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Vi åbner verden for børn og unge, så de kan åbne sig for verden 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 21/01 2025  

Teamsmøde 

 

Referat: Henrikke Undall  

kl. 17.00-18.00 

Deltagere:  

Deltagere:  

Marie Halkjær Kragelund, Ulrik Eberth, Mia Lundby Kragelund, Maria Wøldike, Pernille Terp, Stefan Schultz Tiedemann, 

Gitte Stensig Jørgensen, Lise Andersen, Michael Bonde Pilgaard, Felix Kjærsgaard Sørensen, Lærke Mille Brandt, Rikke 

Undall, Jan Uhre Thomsen – elevrøddernes navne skal opdateres.  

Sendt til orientering til suppleanter: Tine Holmqvist Røyen, Rikke Lyhne Lauridsen 

Gæster:  
Afbud: (Sendes til Jans mail) 
 

Dagsorden: 

   Dialogpunkt   17.00 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er godkendt.   

 

2. Godkendelse af dagsorden 
Godkendelse af dagsorden.  
    

Orienterings- og dialogpunkt 17.05 
 

3. Siden sidst 
Opsigelse af medarbejdere og nyansættelse – husk at melde ud til 
skolebestyrelsen, så hurtigt som muligt, så det lykkes at få skolebestyrelsen 

inviteret til deltagelse i ansættelsesproces.    
 _____5min 

 
4. Nyt fra elevrådet    

Elevrådet har holdt møde i fredags og de er i gang med at planlægge en 

høvdingeboldturnering for mellemtrinnet i februar og for udskolingen i marts.                                       
 _____5min 

 
 

5. Opfølgning på IT-princip 

Maria gennemgår formål med princip for skærmbrug og digitale værktøjer.  
Der har været afholdt et møde her til formiddag, hvor Tine, Rikke, Maria, 

Michael Bonde og Henrikke deltog. Vi har lavet et udkast til et formål for princip 
for skærmbrug og digitale værktøjer. Ingen kommentarer fra den øvrige 
bestyrelse, men en tilkendegivelse af, at formålet rammer den drøftelse, der 

var på sidste skolebestyrelsesmøde godt. Arbejdsgruppen mødes igen den 
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28.januar.   _____15min 
                                 

6. Kommunikation til og fra bestyrelsen _____15min 
 

Åben dialog og drøftelse af, hvordan vi skaber mere åbenhed og dialog om 
skolebestyrelsens arbejde. Input til at vi kunne oprette en profil på 
instagram, hvor vores arbejde synliggøres. Referater er ikke så tilgængelige 

for hele forældregruppen. Det er svært at få information ud heraf. Måske 
nedslag i Bakke – Bækkenyt om den proces, det er at arbejde i 

skolebestyrelsen. Til bestyrelsen -- Har vi styr på, hvem der er i forældrerådene 
rundt omkring. – Kunne det være muligt at få noget tilbageløb fra dem til 
bestyrelsen.  

 
Forslag fra Pernille med et album om arbejdet i skolebestyrelsen, hvor der 

lægges små korte videoer ud til forældregruppen, så både ansigtet på 
repræsentanter i skolebestyrelsen og det arbejde, der laves i bestyrelsen. Vi 

skal være bevidste om, hvad vi gerne vil formidle videre til forældregruppen. 
Hvilken information er vigtig at få videre. Der tales om tilgængeligheden i 
hvordan arbejdsprocessen skal være for bestyrelsen, så det ikke bliver et tungt 

arbejde.  
 

Prioriteret information 3 gange årligt -mængden og hyppigheden er vigtig. 
Måske kunne vi gøre det i forbindelse med de lange møder – her kunne vi 
overveje om, der er noget, der skal formidles.   

 
Principper er vigtige at formidle fra skolebestyrelsen til forældrene. 

Retningslinjerne bør laves i ledelsen i samarbejde med medarbejderne, og så er 
det vigtigt at det formidles som, at det er sket i samarbejde og betyder 
følgende i praksis.  

 
Er der formelle veje, som forældregruppen kan kontakte bestyrelsen gennem 

eller hvordan er processen? Maria bliver kontaktet af og til om emner i 
bestyrelsen. Kontaktforældrene er ikke registeret i aula, men det kan vi tale 
med dem om. Der er tale om en stor administrativ opgave at få det etableret.  

 
Maria foreslår, at der sættes et fast punkt på dagsordenen, hvor der tages 

stilling til kommunikation til og fra bestyrelsen. Det besluttes. Det vendes i 
formandskabet, hvor det besluttes.  
 

Synlighed er vigtig i forhold til at medarbejderne og forældrene kan se, hvem 
der er med i bestyrelsen. Evt et link i bunden af Bæk og Bakkenyt kunne være 

en vej til yderligere information for forældregruppen. Det foreslås, at der 
sættes billeder op med navn og oplysninger på Bakkeskolen i analog form.   

 

 

7. Bæk- og Bakkevenner 
- forslag fra Pernille til drøftelse 
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Pensionister og andre frivillige kunne komme og være en del af hverdagen på 
Bakkeskolen. Udskolingselever, der tilbydes et fritidsjob på Sommerbæk. Der er 

tilslutning i skolebestyrelsen til idéen.  
Jan har været til et møde med ældrecentret, så der er skabt en kontakt hertil.  

Dette punkt tages med på et senere møde, når der er nyt i forløbet.  
 
  _____10 min 

               

 

   Orienterings- og dialogpunkt  17.55 

8.  Eventuelt  
• Der er forældreinteresse i forhold til at bidrage til udvikling af udearealer 

på Sommerbæk og for den videre proces med ny skole og udearealer.  

• Der skal inviteres til møde i legeudvalget – JT inviterer.   
 

 

 

 

http://www.bakkesko.dk/
mailto:bakkeskolen@skanderborg.dk

